


Family Group Sheet for Melchior Reiter


Husband: Melchior Reiter

Birth: Abt. 1620 in Eichbach, Rottweil, Baden-Württemberg, Germany
Marriage: Abt. 1638 in Tennenbronn, Rottweil, Baden-Württemberg, Germany
Death: Abt. 1665 in Tennenbronn, Rottweil, Baden-Württemberg, Germany
Father: Christian REITER
Mother:



Wife: Elisabeth Günter

Birth: Abt. 1620
Death: Tennenbronn, Rottweil, Baden-Württemberg, Germany
Father:
Mother:



Children:

1 Name: Christian Reiter
M Birth: 13 Apr 1639 in Tennenbronn, Rottweil, Baden-Württemberg, Germany



2 Name: Martin Reiter
M Birth: Abt. 1641 in Tennenbronn, Rottweil, Baden-Württemberg, Germany
Marriage: 13 Sep 1670 in Lauterbach, Rottweil, Baden-Württemberg, Germany
Death: 11 Feb 1709 in Lauterbach, Rottweil, Baden-Württemberg, Germany
Spouse: Katharina Hils



3 Name: Katharina Reiter
F Birth: 10 Jun 1643 in Tennenbronn, Rottweil, Baden-Württemberg, Germany



Notes:

Melchior Reiter

Im Leibeigenenbuch der Herrschaft Schramberg von 1656 (LEB) heißt es auf S. 43a: 36 [Jahre alt], Melchior Reutter der Herrschaft eigen. Ein späterer Zusatz besagt: Ist gestorben und gefahrt worden. Todesjahr um 1665 nur vermutet. Aber wenn denn die Verbindung mit dem mutmaßlichen Sohn Martin stimmt (wofür es einige Indizien gibt), dann ist er sicherlich 1670 tot. Sonst träte er bei dessen Heirat als Trauzeuge auf.

In the serf book of the Schramberg of 1656 (LEB) it says on page 43a: 36 *years old*, Melchior Reutter of the Aigen ". A later addition states: "Has died and been buried." Death year around 1665 only suspected. But if the connection with the alleged son Martin agrees -*for which there are some indications*, then he is certainly dead in 1670. Otherwise he would act as a witness at his son's marriage.

Martin Reiter

Trauzegen: Bartle Langenbach Vogt, Johann Hils, Martin Fiechter. Martin Reiter ist bei der Ehe juvenis aus Tennenbronn und frei (d. h. nicht leibeigen). Er stirbt als textor, 68 Jahr alt, aus Lauterbach.

Martin is free -not a serf- at the time of marriage.